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Besluitenlijst vergadering gemeenteraad Olst-Wijhe

Datum : 10 februari 2014
Tijdstip : 20.00 uur

Aanwezig: Raadsleden
     de heer R.J.M. Leber, de heer W.J. Nuissl, mevrouw A.E. Boerman, mevrouw M.
     Poppenk-Copper (tot 22.10 uur) en de heer K. Stap (PvdA-fractie)

de heer H.T.J. Kamphuis, de heer B.J. Habers, mevrouw E.G.L.M. Lugtenberg en 
de heer J.H. de Vente (CDA-fractie)

     de heer A.G.J. Bosch, mevrouw M. Drenth-Brevoord, de heer J. Gerkes en de heer 
R.W. Kronieger (VVD-fractie)
mevrouw G.M.C. Hulleman-Jansen, de heer M. Blind en de heer M. Niemeijer
(fractie Gemeentebelangen Olst-Wijhe)

      wethouders: mevrouw J. Otterloo-Ripperda (tot 22.10 uur) en de heer C.M.A. van
     den Berg

Voorzitter: de heer A.G.J. Strien, mevrouw A.E. Boerman (plv)

Raadsgriffier: de heer B.A. Duursema

Afwezig: mevrouw H.G.M. Boomars (CDA-fractie)

1. Opening.
De volgorde van spreken begint met de PvdA-fractie. Bij een eventuele hoofdelijke stemming zal de 
heer J.H. de Vente als eerste stemmen.

2. Vaststellen agenda.
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Spreekrecht burgers.
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.

4. Vragenronde raadsleden.
De heer Niemeijer zegt dat industrieterrein De Meente kennelijk de aangewezen plek is voor 
vrachtwagenchauffeurs uit Polen en Rusland voor de overnachting. Hij vraagt of er niet een 
afgebakende parkeerplaats met toiletvoorziening gerealiseerd kan worden? Dan hoeven de 
chauffeurs hun behoefte niet meer te doen in de bosjes bij de Rozenkampsweg.
Ongeveer 7 jaar geleden vroeg hij om de Hooglandstraat nabij het Polletje verkeersveiliger te 
maken. Nadien hebben de PvdA- en VVD-fractie die vraag herhaald. Het college kon in verband 
met de wisseling van eigenaren van het Polletje geen afspraken maken over de benodigde 
grondaankoop. Nu is er een nieuwe exploitant voor het Polletje. Wanneer wordt de bocht voor het 
Polletje veiliger gemaakt?
Het Abersoncomplex verpaupert verder. Indertijd gaf het college aan daar woningen te willen 
bouwen. Was dat een loze belofte of kan de raad op korte termijn een voorstel verwachten?

Wethouder Van den Berg zegt dat er afspraken zijn gemaakt om vrachtwagens te stallen op De 
Meente. Het was niet bedoeld als overnachtingsplaats voor chauffeurs. Er is aanleiding nog eens te 
kijken naar de ontstane situatie en zo nodig het beleid bij te stellen. Het is niet de taak van de 
overheid om plek in te richten als parkeerplaats met toiletvoorziening.
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De nieuwe exploitant zal binnenkort het Polletje openen. Als de tijdelijke bouwstraat verdwenen is,
wordt de aanleg van het voetpad ter hand genomen. In het voorjaar of de zomer zal het 
gerealiseerd worden.
Voor het Abersoncomplex is woningbouw met enige regelmaat aan de orde geweest. Het ging 
daarbij niet alleen om het Abersonperceel, maar ook om een daaraan grenzend perceel van 
SallandWonen. De malaise in de woningbouw speelt parten. De gemeentelijke grondexploitatie 
biedt geen mogelijkheden. Met SallandWonen zijn gesprekken gaande en de raadsleden zullen 
door middel van de Nieuwsbrief op de hoogte worden gehouden.

De heer Niemeijer vraagt om handhaving ten aanzien van overnachtende chauffeurs. Als er op 
korte termijn niets gedaan kan worden met het Abersonterrein, is het dan niet mogelijk om het 
fatsoenlijk in te richten?

Wethouder Van den Berg zal de eigenaren van het Abersoncomplex vragen om de aanblik te 
verbeteren.

5. Vaststellen van de besluitenlijst d.d. 20 januari 2014.
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

6. Mededelingen.
Er zijn geen mededelingen.

7. Ingekomen stukken.
De raad besluit ten aanzien van de ingekomen stukken:
1 tot en met 4 voor kennisgeving aan te nemen.

8. Voorstel tot het vaststellen van het Toekomstscenario Openbare Bibliotheek Olst-Wijhe
Mevrouw Lugtenberg dient mede namens PvdA, VVD en Gemeentebelangen Olst-Wijhe het 
navolgende amendement in:
AMENDEMENT
Voorstel nr.  2014/08
Onderwerp: Toekomstscenario Openbare Bibliotheek Olst-Wijhe
De raad van de gemeente Olst-Wijhe in vergadering bijeen op 10 februari 2014
Ondergetekenden stellen het volgende amendement voor:
Bij het tweede gedachtestreepje de tekst te vervangen door de volgende omschrijving:

- Een servicepunt in centrum Wijhe, uit te werken door het college in samenspel met het 
stichtingsbestuur van de bibliotheek en  de gemeenschap van Wijhe ( Plaatselijk Belang 
Wijhe, ondernemers, vrijwilligers, etc.). Daarbij wordt kritisch gekeken naar alle 
kostenposten  zonder de uitgangspunten geweld aan te doen. De hiervoor in te stellen 
werkgroep zal onder leiding staan van een onafhankelijke procesbegeleider, die het 
vertrouwen heeft van alle partijen. Uiterlijk 1 oktober 2014 dient er een “raamplan” 
gepresenteerd te worden dat aangeeft hoe dit te realiseren is, zodat de financiële 
consequenties kunnen worden meegenomen in de begroting voor 2015.

Toelichting : 
Wij kunnen instemmen met de uitgangspunten voor het toekomstscenario van de Openbare 
bibliotheek Olst-Wijhe, als het gaat om de volgende principes:

- Volwaardige bibliotheek in het Holstohus in Olst
- ‘Bibliotheek op school‘ op basisscholen en ‘Biebsearch’ voor het voortgezet onderwijs
- Collecties bij ontmoetingsplekken voor kwetsbare doelgroepen
- ‘Boek aan huisservice’ voor niet mobiele volwassenen
- Toeleiding naar de bibliotheek voor kwetsbare en weinig mobiele volwassenen
- Eventuele initiatieven voor burgerbibliotheek inhoudelijk ondersteunen.



Pagina 3 van 4

Een haal/brengpunt in Wijhe achten wij een tekortschietende voorziening, reden waarom wij 
minimaal kiezen voor het dienstverleningsniveau van een servicepunt, waarbij de invulling nader 
wordt bepaald.

De CDA fractie De PvdA-fractie De VVD-fractie Fractie Gemeentebelangen 
Olst-Wijhe

H.T.J. Kamphuis R.J.M. Leber A.G.J. Bosch M. Blind

Vóór stemmen PvdA, CDA, VVD en Gemeentebelangen Olst-Wijhe. Het amendement wordt 
aangenomen, met algemene stemmen.

Zonder hoofdelijke stemming gaat de raad akkoord met het geamendeerde scenario:
- Eén hoofdvestiging in het Holstohus in Olst;
- Een servicepunt in centrum Wijhe, uit te werken door het college in samenspel met het 
stichtingsbestuur van de bibliotheek en de gemeenschap van Wijhe (Plaatselijk Belang Wijhe, 
ondernemers, vrijwilligers, etc.). Daarbij wordt kritisch gekeken naar alle kostenposten zonder de 
uitgangspunten geweld aan te doen. De hiervoor in te stellen werkgroep zal onder leiding staan van 
een onafhankelijke procesbegeleider, die het vertrouwen heeft van alle partijen. Uiterlijk 1 oktober 
2014 dient er een “raamplan” gepresenteerd te worden dat aangeeft hoe dit te realiseren is, zodat 
de financiële consequenties kunnen worden meegenomen in de begroting voor 2015;
- ‘Bibliotheek op School’ op basisscholen en ‘Biebsearch’ voor het voortgezet onderwijs;
- Collecties bij ontmoetingsplekken voor kwetsbare doelgroepen;
- ‘Boek aan Huisservice’ voor niet mobiele volwassenen;
- Toeleiding naar de bibliotheek voor kwetsbare en weinig mobiele volwassenen;
- Eventuele initiatieven voor burgerbibliotheek inhoudelijk ondersteunen.

9. Evaluatie project buurtbemiddeling en voorstel tot continuering voor de jaren 2014-2018
Zonder discussie en hoofdelijke stemming gaat de raad akkoord met het voorstel om kennis te 
nemen van de evaluatie buurtbemiddeling en het project buurtbemiddeling te continueren tot en
met 2018.

10. Voorstel tot het structureel inzetten van de Impuls Brede Scholen, Sport en Cultuur
Zonder hoofdelijke stemming gaat de raad akkoord met het voorstel om de Impuls Brede Scholen, 
Sport en Cultuur vanaf januari 2015 structureel in te gaan zetten voor 140% van het toegekende 
aantal fte. (= 3,8 fte.). De structurele kosten bedragen € 30.000 per jaar. Op voorstel van de heer 
Kronieger vindt evaluatie plaats in het vierde kwartaal van 2015.

11. Voorstel tot vaststelling van het Reglement elektronisch bestuurlijk verkeer
Zonder discussie en hoofdelijke stemming gaat de raad akkoord met het voorstel om het 
Reglement elektronisch bestuurlijk verkeer gemeente Olst-Wijhe vast te stellen.

12. Voorstel tot het vaststellen van de Verordening gegevensverstrekking basisregistratie 
personen
Zonder discussie en hoofdelijke stemming gaat de raad akkoord met het voorstel om de 
Verordening gegevensverstrekking basisregistratie personen van de gemeente Olst-Wijhe vast te 
stellen, met de kanttekening dat in bijlage 1 het ontbrekende woord ‘woningcorporaties’ wordt 
toegevoegd.

13. Voorstel tot verlenging van het controleprotocol voor de jaarstukken 2013
Zonder discussie en hoofdelijke stemming gaat de raad akkoord met het voorstel om in te stemmen 
met verlenging van het controleprotocol 2009-2012 als kader voor de accountantscontrole op de 
jaarstukken 2013 van de gemeente Olst-Wijhe.
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De volgende agendapunten zijn opiniërend besproken onder leiding van mevrouw 
A.E. Boerman:

14. Voorstel tot vaststelling van de Nota ruimtelijke kwaliteit, 'de kunst van het verleiden’
Het raadsvoorstel wordt opiniërend besproken en de raad stemt in met besluitvormende 
agendering in een volgende vergadering. 

15. Voorstel tot aanpassing van het Kaveluitgiftebeleid, inclusief de regeling inschrijving en 
toewijzing van bouwkavels gemeente Olst-Wijhe

Het raadsvoorstel wordt opiniërend besproken en de raad stemt in met besluitvormende 
agendering in een volgende vergadering. 

16. Sluiting.

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering d.d. 24 februari 2014.
De griffier, De voorzitter,

………………………………………..…. ………………………………………………………..
B.A. (Bart) Duursema. A.G.J. (Ton) Strien


